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Bijlagen 1. CDA - Schriftelijke vragen 'JA-JA sticker stoot journalistiek brood uit de mond'

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

1. De beantwoording van de arikel 45-vragen van het CDA over de JA-JA sticker.
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Inleiding
Naar aanleiding van eerdere besluiten en een recente uitspraak van de rechtbank Arnhem-
Leeuwarden stelt het CDA een aantal vragen over de mogelijke invoering van de JA-JA sticker in de 
gemeente Zwolle.

Kernboodschap
Bij het opstellen van een raadsvoorstel voor het mogelijk invoeren van de JA-JA sticker neemt het 
college de belangen van de lokale journalistiek mee in de afwegingen.

In haar brief stelt het CDA de volgende vragen:
 

- Is het college op de hoogte van de betreffende rechtszaak? 

- Ziet het college het maatschappelijk belang in van de lokale journalistiek? 

- Ben u bereid om de definitieve uitslag van de ‘case’ in Utrecht mee te nemen in uw 
planontwikkeling, dit zodat lokale journalistiek voor bijvoorbeeld de Swollenaer, Peperbus en 
de diverse wijkbladen niet beperkt wordt? 

In 2017 heeft het college naar aanleiding van mondelinge vragen van uw raad toegezegd te komen 
met een voorstel voor de implementatie van de JA-JA sticker in Zwolle. We hebben er daarna voor 
gekozen de juridische procedure in Amsterdam en een voorstel van de VNG voor een standaard 
aanpak af te wachten. Inmiddels is er uitspraak gedaan in de zaak Amsterdam en heeft de VNG sinds 
half maart 2020 informatie beschikbaar gesteld die gemeenten helpt om tot keuzes en een zorgvuldige 
implementatie te komen. We kunnen dan ook aan de slag met het maken van een voorstel.

Vanwege de ontwikkelingen met betrekking tot corona is het onzeker op welke termijn het lukt een 
voorstel aan u voor te leggen. Om te komen tot een plan is zorgvuldige participatie van 
belanghebbenden noodzakelijk. Dat is momenteel niet goed mogelijk en we leggen zelf met ROVA  nu 
de prioriteit bij het garanderen van de afvalinzameling. De verwachting is dat we u op z’n vroegst in 
september een voorstel kunnen voorleggen hoe we in Zwolle de JA-JA sticker willen implementeren, 
op welke termijn dat mogelijk is en welke kosten daarmee zijn gemoeid. Uitloop tot eind 2020 sluiten 
we niet uit.

De uitspraak over de aanpak van Utrecht is bij ons bekend. Wij vinden de huis-aan-huiskranten 
belangrijk voor lokaal nieuws. Los van de uitkomst van de bodemprocedure in de zaak Utrecht kiezen 
we bij het opstellen van het voorstel dan ook voor de Amsterdamse aanpak, waarbij huis-aan-huis-
kranten ook worden bezorgd bij adressen zonder sticker. 

Wij beantwoorden de gestelde vragen daarom alle drie met ja.

Openbaarheid
Deze informatienota is openbaar
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